
منشور اخلاقی

سه شنبه23 آذر1400، سال هفتم، شماره 1399

اطلاع رسانی دقیق و صادقانه از  تعهدات  هر رسانه ایست  چرا که دانستن جزئی 
از حقوق مردم اســت و صداقت در درج  خبر و رعایت اخلاق حرفه ای در جامعه 
ایران اسلامی وظیفه رسانه است . لذا انتشار اخبار و گزارشات بطور شفاف و بی 
طرفانه در چهارچوب قانون اساسی و قانون مطبوعات و جلب رضایت هموطنان 

عزیز اعتقادی است که  این نشریه به آن متعهد وپایبند است.

ورزشی
خبر

 دلیل نیمکت نشینی طارمی 
در پورتو چه بود؟

ســرمربی تیم پورتو دلیــل نیمکت نشــینی مهدی 
طارمی را توضیح داد.به گزارش اقتصاد مردم و به نقل 
از اسپورتال، در مهم ترین دیدار هفته چهاردهم لیگ 
برتر فوتبال پرتغــال، تیم فوتبال پورتو در ورزشــگاه 
خانگی خود مقابل براگا به میدان رفت که این دیدار در 
نهایت با برتری یک بر صفر تیم میزبان پایان یافت. در 
این دیدار مهدی طارمی در ترکیب اصلی تیمش جایی 
نداشت.ســرجیو کونسیسائو، ســرمربی پورتو درباره 
نیمکت نشینی طارمی در این دیدار گفت: گزینه این 
بود که با یــک بازیکن متفاوت در اســتراتژی ما  بازی 
کنیم. چیزی که از طارمی می خواســتیم این بود که 
وقتی به تیم ملحق شــد، یک تقویت کننده برای تیم 
باشــد. این یک موقعیت اســتراتژی برای بازی است. 
فکر می کردم یازده نفری که وارد شــدند، بیش ترین 
اطمینــان را به من دادند. داشــتن افــراد دیگری در 
نیمکت که همیشه در دسترس باشــند نیز برای تیم 
مهم هســتند. نیازی به شــوک به طارمی ندارم و این 
نیمکت نشینی صرفا یک نوع استراتژی برای بازی بود 

و ربطی به این نداشت که به طارمی یک شوک بدهیم.

او در ادامه گفت: نیمه دوم را خیلی خوب شروع کردیم 
و شرایطی وجود داشــت که می توانستیم متفاوت به 
پایان برسانیم. با توجه به کیفیت براگا، تیم آن ها کمی 
بیش تر در زمین صاحب موقعیت شد. فرصت ریکاردو 
هورتا را به یاد دارم، اما ما پنج یا شش موقعیت داشتیم 
که می توانستیم به گل برســیم.پورتو با برتری در این 

دیدار ۳۸ امتیازی شد و به صدر جدول بازگشت.

شائبه تقلب در سرپرستی فدراسیون جهانی کبدی

 فدراسیون کبدی ایـران 
در آستانه تعلیق

عضو هیات رئیسه فدراسیون کبدی با اشاره به تقلب 
در عنوان سرپرســتی فدراســیو جهانی از احتمال 
تعلیق فدراســیون ایران خبر داد.به گزارش اقتصاد 
مردم، عباس اورســجی، رئیس فدراســیون کبدی 
ایران اخیراً به عنوان سرپرســت فدراســیون جهانی 
کبدی معرفی شــده و ایــن موضــوع واکنش های 
مختلفی به همراه داشــته و اعتراضات زیادی به این 
موضوع صورت گرفتــه اســت.مجید بهرامی، عضو 
هیات رئیسه فدراسیون کبدی در این خصوص گفت 
: عباس اورسجی رییس فدراســیون کبدی ایران با 
اتکا به چند امضا ذیل یک صورتجلســه خودش را به 
عنوان سرپرســت جهانی فدراســیون کبدی مطرح 
کرده که این مســئله مــورد قبول جوامــع کبدی 
نیســت. طی مذاکره ای که با محمد ســرور دبیرکل 
فدراســیون کبدی آســیا داشــتم، بــرای معرفی 
سرپرست فدراسیون جهانی کبدی ابتدا طی جلسه 
۱۹ نفــر اعضای هیات رییســه فدراســیون جهانی 
باید ذیل صورتجلســه را امضا کنند ســپس دبیرکل 
فدراســیون جهانی ابلاغ فرد منتخــب را صادر کند. 
وی صورتجلســه ای ارائه کرده که سربرگ آن متعلق 
به فدراسیون کبدی آسیا اســت و با اتکا به آن مدعی 

سرپرستی فدراسیون جهانی شده است.
عضو هیات رییســه فدراســیون کبــدی جمهوری 
اســلامی ایران تصریح کرد: از اوایل امســال که وی 
مدعی این سمت شده تا کنون هیچ نامه ای را با عنوان 
سرپرست فدراســیون جهانی کبدی امضا نکرده و با 
نیرنگ همه را فریب داده اســت.  اورســجی در حال 
حاضر رییس فدراســیون کبدی ایران است و تمامی 
ابزارها در اختیار وی قرار دارد و هــر کاری که بتواند 
انجام مــی دهــد، درون انتخابات کمیســیون های 
فدراسیون تقلب شــده و اگر بخواهد حواشی وجود 
نداشته باشــد باید انتخابات کمیســیون ها را مجدد 

برگزار کند تا حرف و حدیثی باقی نماند.
وی یادآور شد: در فرایند انتخابات کمیسیون ها قطعا 
تقلب شــده و ما به مراجع ذیصلاح شکایت کردیم و از 
طریق مجامع نمایندگان مجلس نیز پیگیر هستیم و 
اگر به این مسئله رســیدگی نشود قطعا جلوی وزارت 
ورزش و جوانان تحصن می کنیــم. اگر وزارت ورزش 
و جوانان و کمیته ملی المپیک به مسئله ادعای کذب 
عباس اورسجی به عنوان سرپرست فدراسیون جهانی 
کبدی رســیدگی نکنند و جلوی این اقــدام رییس 
فدراسیون کبدی جمهوری اســلامی ایران را نگیرند 
بدون شک فدراسیون کبدی ایران تعلیق خواهد شد 
و شورای المپیک آســیا به تیم های ملی ایران اجازه 

شرکت در میادین بین المللی را نخواهد داد.

احمد راستینه عنوان کرد

فیفانمی تواند برای ماتعیین تکلیف کند
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مربی پیشــین تیم فوتبال پرسپولیس ضمن 
انتقاد از عملکــرد بازیکنان ایــن تیم گفت: 
خریدهــای تابســتانی پرســپولیس کاملا 
معمولی هستند در حالی که باید می دانستند 

به جایی شبیه به تیم ملی آمده اند.
جواد منافــی در گفتگو با مهــر، درباره نتایج 
پرســپولیس در هفته هــای اخیر کــه باعث 
شده تا این تیم به رتبه ششــم جدول سقوط 
کند، گفت: امسال شــرایط برای پرسپولیس 
متفاوت تر از ســال های گذشته است. این تیم 
دچار چند عامل منفی در نتیجه گیری شــده 

است. پرسپولیس همیشه بازی مالکانه انجام 
می داد اما بازیکنانی که از این تیم در تابستان 
جدا شــدند باعث شــدند تا پرســپولیس در 

هفته های ابتدایی سر در گم بازی کند.
پیشکسوت پرسپولیس با اشــاره به عملکرد 
خریدهای تابستانی این تیم افزود: بازیکنانی 
که جذب شــده اند نتوانســتند پرسپولیس 
را بــه اوج برگردانند. بازیکنــان خط هافبک 
و حمله پرســپولیس معمولی هســتند. آنها 
باید می دانستند به جایی شــبیه به تیم ملی 
آمده انــد. پرســپولیس دیگر جــای بازیکن 

معمولی نبــود. آنها اصلًا تأثیرگذار نیســتند 
و کار خاصی انجــام نمی دهنــد. مهره هایی 
که بتوانند بار تاکتیکی را بر دوش بکشــند و 

بتوانند خلاقیت داشته باشند.
او درباره عملکرد ســایر بازیکنان پرسپولیس 
تاکید کرد: افت بعضی از بازیکنان قدیمی هم 
مزید بر علت شده است. آنها مصدومیت های 

زیادی را هم در همین ماه ها تجربه کرده اند.
منافی تصریح کرد: به نظرم می توان از مهدی 
ترابی و عیسی آل کثیر به عنوان بازیکنانی نام 
برد که هنوز شــرایط ایده آلی پیدا نکرده اند. 

ترابی بعد از بازی های تیم ملی ایران شــرایط 
آرمانی قابل قبولی نداشته است.

وی با اشــاره به تاکتیک های پرسپولیس در 
دیدار مقابــل هوادار تهران گفــت: کادر فنی 
پرسپولیس با داشــته های خود تاکتیک تیم 
را طراحی می کنــد. پرســپولیس در همین 
بازی یکطرفه با هــوادار هم خلــق موقعیت 
کمی داشت و توپ را فقط در اختیار خود نگه 

داشت.
منافی درباره اشتباهات حامد لک نیز تصریح 
کرد: حامد لــک به هیچ وجه مثل ســال قبل 

نیست. پرســپولیس همیشــه در دفاع خوب 
بود اما این بار نشان داد شــرایط خوبی ندارد. 
حامد لک بایــد رهبری خط دفاعــی را هم بر 
عهده داشته باشــد نه اینکه خودش تبدیل به 

نقطه ضعف شود.

بررســی آماری نشــان می دهد که محرم نویدکیا در 
تقابل های اســتقلال و ســپاهان موفق تر عمل کرده 
اســت.به گزارش ایســنا، در چارچــوب هفته دهم 
رقابت های لیگ برتر، دو تیم اســتقلال و سپاهان روز 
سه شنبه ساعت ۱۶:۰۰، در ورزشگاه آزادی به مصاف 
هم می روند. شاگردان محرم نوید تا پایان هفته نهم با 
کسب ۱۹ امتیاز موفق شــدند در جایگاه دوم جدول 
رقابت های لیگ برتر قرار بگیرند و آبی پوشان پایتخت 
نیز بــا ۱۷ امتیاز در جایگاه چهــارم  جدول لیگ جای 
گرفته اند.تقابل این دو تیم باعث شد نگاهی به عملکرد 
سرمربی های این دو تیم یعنی فرهاد مجیدی و محرم 

نویدکیا در تقابل های استقلال و ســپاهان بیندازیم. 
به طور کلی استقلال و ســپاهان ۷۸ بار به مصاف هم 
رفته اند که اســتقلال ۲۹ بار موفق به کســب پیروزی 
شده، ۱۹ بازی به تســاوی منجر شــده و زردپوشان 
اصفهانی نیز در ۳۰ مســابقه پیروز میــدان بوده اند. 
بیشــترین پیــروزی پیاپــی در این بازی هــا متعلق 
به ســپاهان اســت؛ این تیم طی ســال ۸۱ تا ۸۲ در 
مسابقات مختلف موفق شــد در ۵ بازی پشت سر هم 
آبی پوشان پایتخت را شکســت دهد.فرهاد مجیدی 
و محرم نویدکیا در تقابل های اســتقلال و ســپاهان 
عملکرد متفاوتی داشــتند و در دوران بازیگری خود، 
در بازی های متعددی به میدان رفتند. بررسی آماری 
نشــان می دهد که نویدکیا در امر گلزنــی موفق تر از 
مجیدی بوده است. سرمربی ســپاهان در دورانی که 
برای ســپاهان بازی کرده، ۵ بار دروازه اســتقلال را 
گشــوده و فرهاد مجیدی نیز در این تقابل ها موفق به 

ثبت سه گل شده اســت.نویدکیا و مجیدی در دوران 
مربی گری خود در سپاهان و اســتقلال آمار متقاوتی 
برجای گذاشتند. نویدکیا به عنوان سرمربی سپاهان، 
دو بار به مصاف استقلال رفته که هر دو بازی با پیروزی 

زردپوشان اصفهانی به پایان رسیده است.
مجیدی نیز روی نیمکت اســتقلال، سه بار به مصاف 
سپاهان رفته اســت که دو بازی با پیروزی آبی پوشان 
پایتخت مقابل ســپاهان قلعه نویی به پایان رســیده 
اســت. مجیدی در آخریــن تقابل اســتقلال مقابل 
ســپاهان تن به شکســت داد؛ آن بازی با پیروزی ۲ بر 

یک شاگردان محرم نویدکیا به پایان رسید.
بازی استقلال و سپاهان در هفته دهم رقابت های لیگ 
برتر فوتبال، دومین تقابل نویدکیا و مجیدی به عنوان 
سرمربی های دو تیم است و باید دید مجیدی می تواند 
شکست قبلی خود را مقابل ســپاهان نویدکیا جبران 

کند یا قرار است اتفاقات دیگری رقم بخورد.

پرسپولیس جای بازیکن معمولی نبود

پس ادعاهای اســف بار شــیخ دیاباته در 
خصوص برخــورد غیر اخلاقــی مدیران 
وقت اســتقلال با او و خانــه اش، تاکنون 
هیچ کس درباره ایــن اظهارات، صحبتی 
نکرده و مســئولیت اتفاقات ادعایی را نیز 
نپذیرفته اســت.به گزارش ایســنا، شیخ 
دیاباته مهاجم ســابق استقلال، چند روز 
پیش در صحبت هایی تکان دهنده درباره 
رفتار مدیران استقلال اظهارنظر کرد که 
واکنش هــای متفاوتی را در پی داشــته 
اســت. دیاباته در گفت وگویی تلویزیونی 
درباره اقدامات مدیران اســتقلال گفت: 
»مدیران استقلال به آپارتمان من رفتند 
و در آن را شکستند. لباس های مان، کفش 
های مان و چمدان هایم را برداشته و همه 
را بیرون انداختند! به خودم گفتم که من 
همه کاری برای استقلال کردم. در زمین 
جنگیدم و بهترین گلزن شــدم. برای چه 
این کار را با من می کننــد و واقعا غمگین 
شدم. این برای من بی احترامی محسوب 
می شد. آنها نشان دادند که احترامی برای 
من قائل نیستند و همین انگیزه مرا پایین 
آورد. حالا خودتان را جــای من بگذارید. 
چگونه می توانید همه توان خودتان را در 

زمین بگذارید؟«.

او ادامه داد: »البته من همه اتفاقات بدی 
که افتاد را نمی گویم. این ها تازه چیزهای 
کوچکی بود که باعث پایین آمدن انگیزه 
من شــد. همه مــوارد را نمی گویم چون 
نمی خواهم هواداران اســتقلال از آن چه 
که مدیران با من کردند ناراحت شوند. از 
همه هواداران استقلال و همه مردمی که 

با من مهربانی کردند تشکر می کنم«.
اکنون سوال این اســت که این اتفاق چرا 
و در زمان کدام مدیرعامل اســتقلال رخ 

داده است؟
یکی از معاونان باشگاه استقلال در زمان 
احمد مــددی که نخواســت نامش فاش 
شود، مدعی است که این اتفاق در دوران 
مدیریت احمد سعادتمند رخ داده است. 
او گفت:  در زمان احمد مددی، همه چیز 
برای شــیخ دیاباته فراهم بــود و مدیران 
وقت استقلال امکانات مناسبی برای این 
بازیکن فراهم کرده بودند. ما هیچ مشکلی 
با این بازیکن نداشــتیم.احمد سعادتمند 
نیز در واکنش به این ادعا اظهار کرد: واقعاً 
هر کســی که این کار را بــا دیاباته کرده، 
جای تأسف دارد. این اتفاق هرگز در زمان 
من رخ نداده و برای کسانی که این ادعا رو 

دارند متاسفم.

ادعاهای اسف بار شیخ دیاباته

روابط عمومی شرکت برق منطقه ای آذربایجان

آگهی مناقصه عمومی
شرکت برق منطقه ای آذربايجان در نظر دارد خريد 45 دستگاه فیدر 20 کیلو ولت ورودی و خروجی به همراه باس رايزر را از طريق 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به شماره فراخوان 2000001119000038 به آدرس الکترونیکی www.setadiran.ir  برگزار نمايد.

مبلغ تضمین شرکت در مناقصه: ۶.۶00.000.000 ريال به حروف ) شش میلیاردو ششصد میلیون ريال( به صورت ضمانتنامه بانکی و 
يا واريز نقدی بحساب سیبا شماره IR03010000400110۶40۶37۶190   نزد بانک مرکزی جمهوری اسلامی ايران بنام شرکت برق 

منطقه ای آذربايجان
بهای فروش اسناد :  200.000 ريال ) دويست هزار ريال(

جدول زمانی انجام مناقصه

از ساعت 8 مورخ 1400/09/29شروع فروش اسناد 

تا ساعت 19 مورخ 1400/10/05مهلت دریافت اسناد

تا ساعت 9 مورخ 1400/10/18مهلت بارگذاری پیشنهادات در سامانه ستاد

ساعت 10 مورخ 1400/10/18بازگشایی پاکات

جهت اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضويت در سامانه: مرکز تماس 41934- 021
جهت اخذ اطلاعات بیشتر به سايتهای زير مراجعه و يا با شماره تلفن 31073235- 041 تماس حاصل فرمايند.

www.Iets.mporg.ir   و  www.tavanir.org.ir
www.setadiran.ir  و  www.azrec.co.ir

تاريخ انتشار نوبت اول: 1400/09/23  تاريخ انتشار نوبت دوم: 1400/09/27

شناسه آگهی: 1241222

نوبت اول
شرکت برق منطقه ای آذربایجان

شركت شير پاستوريزه پگاه آذربايجانغربي )سهامي عام( در نظر 
دارد خريد 3 دستگاه مخزن ذخیره شیر دو جداره به ظرفیت 75 تن را 
بر اساس  برگ شرايط مناقصه عمومی خريداری  نمايد. از سازندگان و 
شركت هاي واجد شرايط كه در اين زمینه فعالیت دارند دعوت بعمل مي 
آيد جهت كسب اطلاعات بیشتر و دريافت اسناد مناقصه ،  حداكثرتا  7 
روز بعد از تاريخ نشر آگهي به واحد بازرگانی شرکت، واقع در كیلومتر 
و   33381582 تلفن  باشماره  يا  و  مراجعه  مهاباد  ارومیه  جاده   10
 33384935-044 تماس حاصل نمايند و يا به آدرس اينترنتی شرکت

 www.urmia.pegah.ir مراجعه نمايند .
 سپرده شرکت در مناقصه  يک میلیارد ريال .

 هزينه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد .
شركت شير پاستوریزه پگاه آذربایجانغربي )سهامي عام(

آگهي تجدید
 مناقصه عمومي 

نماینده مجلس شورای اســلامی گفت: عزیزی خادم رئیس 
فدراســیون فوتبال اســت و من به او توصیه می کنم ســواد 

حقوقی اش را افزایش دهد.
به گزارش اقتصاد مردم، احمد راســتینه در حاشــیه مراسم 
بدرقه کاروان کاراته ایران اعزامی به مسابقات آسیایی گفت: 
یک تیم کامــل در تمام رده های ســنی آقایــان و بانوان در 
حال اعزام هستند که این موضوع نشــان می دهد در میادین 

بین المللی می توانیم حرفی برای گفتن داشته باشیم.
نماینده مردم شــهرکرد در مجلس شورای اســلامی افزود: 
فصل بررسی بودجه ۱۴۰۱ است. به همکاران عزیز خودم در 
مجلس عرض می کنم سال گذشته مجلس قدم بلندی برای 

کمک به ورزش انجام داد که خوشــبختانه انجام شد اما برای 
سال ۱۴۰۱ باید کار ویژه ای را برای این کمک ها انجام دهیم. 
باید اقدام ویژه در حمایت از ورزش انجــام دهیم. بارها گفتم 
تک تک ورزشــکاران ایرانی پرچمدار عزت و استقلال ایران 

اسلامی هستند.
 خوشــبختانه وزارت ورزش و جوانان برنامه ریزی خوبی را در 
این زمینه شروع کرده اند. من مطمئن هستم نتایج آن بسیار 

بیشتر دیده می شود.
او درباره آخرین وضعیت بررسی اساسنامه فدراسیون فوتبال 
و تصویب بند یک آن که مربوط به نهــاد غیر دولتی بودن آن 
اســت، تصریح کرد: آن قانون اســت اینکه فدراسیون ها یک 

نهاد عمومی غیر دولتی مســتقل هستند که مجامع برای آنها 
تصمیم می گیرد و در همان مجمع ها تصمیم گیری می شود.

رئیس کمیتــه تربیت بدنــی کمیســیون فرهنگی مجلس 
شورای اســلامی افزود: اساســاً دولت لایحه ای را به مجلس 
ارائه داده که از آن خواســته بند یک تغییر کند و لفظ عمومی 
برداشته شود. اختلاف بر سر این اســت که در قانون ما عنوان 
رده ای تحت نام نهاد عمومی مستقل که از دولت بودجه بگیرد 
وجود ندارد. ما برای اینکه فدراســیون ها مشــکلی نداشته 

باشند آنها را نهاد عمومی غیر دولتی عنوان کرده ایم.
راســتینه ادامه داد: نهادهای جهانی می دانند که در کشــور 
ایران هیچ بن بستی در فدراسیون ها وجود ندارد اما از آنجایی 
که دولت از مجلس خواست بررسی شــود ما این کار را شروع 
کرده ایم ولی اینکه دوســتان اصرار دارند الزامــاً باید این بند 
تصویب شــود در حوزه اختیارات من نیست. من وظیفه دارم 
آن را در کمیسیون تخصصی بررسی کنیم و سپس در مجلس 
شورای اسلامی بررسی شود و سپس در شورای نگهبان مورد 

توجه شود.
او درباره صحبت های حمید ســجادی وزیر ورزش که عنوان 
کرده اســت این کلمه قبلًا برداشته شــده بود و مجدداً وارد 
شده است، گفت: سال گذشته یک لایحه ای که ۱۳ سال باقی 
مانده بود را در مجلس شورای اسلامی تصویب کردیم. وزارت 
ورزش و جونان با این مصوبه صاحب قانون شــد. نمی شــود 
ظرف یک ســال مجدداً لایحه بیاورید بگویید ســال گذشته 
چیز دیگــری را تصویب کردیــد و حالا موضــوع دیگری را 

تصویب کنید.
او درباره واکنش های مســئولان فدراسیون فوتبال و شخص 
شــهاب الدین عزیزی خادم درباره صحبت های او تاکید کرد: 
آقای عزیزی خادم رئیس فدراســیون است و من به او توصیه 
می کنم سواد حقوقی اش را افزایش دهد. حتی مشاور حقوقی 

او نامه سرگشــاده زده که آن هم خیلی جالب بود. کســی که 
خودش حقوقی اســت باید بدانــد فرایند حقوقــی و قانون 

گذاری خیلی روشن است.
راســتینه گفت: نکته دوم این اســت که آقای عزیزی خادم 
می داند فدراسیون فوتبال ســالیان متمادی با نهاد عمومی 
غیر دولتی تحت تأثیرات مجمع طرح شــده است. اینکه چرا 
این حاشــیه ها را مطرح می کنیم و پیام غلط به فیفا می دهیم 
عجیب است. فیفا می داند بن بســت قانونی در فدراسیون ها 
وجود ندارد و دوماً فدراســیون فوتبال نهاد مستقلی است که 
کاملًا اختیارات بخش خصوصی را دارد و فدراســیون فوتبال 
ما بر اســاس تصمیمات مجمع اداره می شود. حالا اگر رئیس 
فدراســیون اصرار دارد یک بند تغییر کند این فقط اصرار یک 
فرد اســت. در فرایند قانون گذاری باید ببینیم چه مسیری را 

در مجلس طی می کند.
او خاطرنشــان کرد: ســال گذشــته قانون شــرح وظایف 
وزارت ورزش در ۱۶ آذرماه ۱۳۹۹ تصویب شــده است. شما 
نمی توانید ظرف یک سال بگویید قانون را تغییر دید. این غلط 

است و اصرار بر آن هم غلط است.
راســتینه درباره ضرب الاجل فیفا تا دهم اســفند گفت: فیفا 
در جایگاهی نیســت که برای ما تعیین تکلیــف کند. فیفا بر 
اساس قوانین داخلی کشورها به آنها احترام می گذارد. اینکه 
می گویند وقت نداریم حرف غلطی است. ما به شفافی تعریف 

خودمان را داده ایم.
نماینده مجلس شورای اســلامی درباره تعلق بودجه کمیته 
ملی المپیــک بــه وزارت ورزش گفت: اجــازه دهید بودجه 
را بررســی کنیم. دولت برای اینکه فرایند نظارت را شــفاف 
کند برخی موارد را ادغام کرده اســت. ما در مجلس بررســی 
می کنیم و آنچه به صــلاح ورزش اســت را تصمیم خواهیم 

گرفت. قطعاً لایحه ارائه شده قطعی نیست.

مجیدی و نویدکیا در تقابل های استقلال - سپاهان چه کرده اند؟


